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Fijne zomer!

Op het gemeentelijk politiek toneel heeft het zomerreces en daarmee de rust zijn
intrede gedaan. De afgelopen periode is echt keihard gewerkt aan het Opmeer van

morgen. Gerard van den Hengel is als burgemeester geïnstalleerd, er is met de
kadernota nagedacht over de begroting van volgend jaar, er is een toekomstvisie

vastgesteld en het onderzoek naar de bestuurskracht is uitgevoerd.

Allemaal ingrediënten voor de bestuurlijke soep van na de zomer. Daarnaast
natuurlijk de verkiezingen van 16 maart 2022 die nu al in voorbereiding zijn. Ons

nieuwe lid Eline Leek heeft er in ieder geval al veel zin in! Al dat soort zaken en nog
veel meer van bestuur, fractie en wethouder in het vervolg van deze nieuwsbrief.

Fijne zomer!

Opmerkingen, reacties en vragen graag naar: cdaopmeer@quicknet.nl

 

Vanuit het bestuur

Vanuit het bestuur

Verkiezingen 16 maart 2022 -
vertrouwenscommissie
De vertrouwenscommissie is inmiddels enkele malen bij
elkaar gekomen om te spreken met kandidaten voor de
kieslijst van de gemeenteraadsverkiezingen. Natuurlijk
kan de vertrouwenscommissie daar niet al te veel over
naar buiten brengen in dit stadium, maar positief is te
vermelden dat kennelijk sprake is van enige
keuzestress. Dit hangt samen met het aanbod goede
kandidaten.

Daarnaast is de schrijfgroep al druk bezig met de
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eerste opzet van het verkiezingsprogramma.

Steun ons met een campagnedonatie!
Posters, sandwichborden, flyers, stukjes in de krant,
spandoeken, filmpjes en een stevige online campagne.
Alle registers gaan open richting de verkiezingen. Dat
verdienen onze kandidaten en ons
christendemocratisch geluid. Daarvoor is financiele
ondersteuning goed bruikbaar en vooral nu wij het "plan
de campagne" aan het opstellen zijn!
 

Nieuw lid aan het woord

Campagnedonatie

https://www.cda.nl/noord-holland/opmeer/contact
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Eline Leek

"Ik wil mij (blijven) inzetten voor onze mooie gemeente."

Graag stel ik mezelf (Eline Leek, 23 jaar) aan jullie voor als nieuw lid van het CDA
Opmeer. Aan de Open Universiteit volg ik de pre-master Rechtsgeleerdheid. Daarna
wil ik de master Staats- en Bestuursrecht gaan doen. In gemeente Opmeer hebben
de sociale- en culturele activiteiten en het verenigingsleven waar ik aan deelneem

mij veel positiefs gebracht. Denk aan vriendschappen, vertier en zingeving.

Ineens besef ik dan hoe belangrijk het is dat mensen op zo’n manier klaarstaan voor
elkaar en dat een gemeente dit stimuleert en faciliteert. Ik wil mij (blijven) inzetten
voor deze mooie gemeente en ik overweeg om dit te doen via de gemeentelijke

politiek. In 2019 heb ik de HBO-opleiding Sociaal Juridische Dienstverlening
afgerond. Dat past goed bij mijn sociale karakter en van daaruit heb ik affiniteit met
het sociaal domein. Twee dagen in de week werk ik bij Veilig Thuis Noord-Holland

Noord als klachtenfunctionaris. Als schakel tussen cliënt en organisatie vind ik
transparante communicatie en wederzijds respect belangrijke elementen.

Het is jammer om te lezen dat dit in de landelijke politiek (en bij het landelijke CDA)
niet zo goed gaat. Gelukkig ben ik daarmee zelf niet belast en oriënteer ik mij met



26-07-2021 21:27CDA Opmeer: Nieuwsbrief juli 2021

Pagina 5 van 13https://mailchi.mp/d646783b55a6/cda-opmeer-nieuwsbrief-maart-4248474

een open blik op onze mogelijke samenwerking. Ik kijk er naar uit om met jullie ‘live’
kennis te maken! 

 

Vanuit de fractie

Terugblik raadsvergaderingen

Raadsvergadering 23 juni 2021

Afscheid Mario Appelman
Allereerst deed zich het opmerkelijke feit voor dat Mario Appelman (fractievoorzitter

DSV) afscheid nam van de gemeenteraad. Als fractie hebben we Mario bedankt voor
zijn vele jaren als actief raadslid en fractievoorzitter. Charlotte Zeilstra-Spies volgt

Mario op als fractievoorzitter en Sven Bruin neemt zitting in de raad.

Recycleplan afvalstoffen
Het aanbieden van restafval is een dure aangelegenheid. Het Rijk stelt

belastingmaatregelen daarop vast, HVC dient die af te dragen, berekent deze door
aan de gemeente in de tarieven en langs die weg slaat dit uiteindelijk ook neer op
onze inwoners via de afvalstoffenheffing. Daarnaast heeft het Rijk vastgesteld dat
moet worden toegewerkt naar 100 kg restafval per huishouden op jaarbasis. We

kwamen tot de conclusie dat het beter is om met het recycleplan aan de slag te gaan
met een recycletarief. Dat betekent dat per huishouden en per keer dat restafval
wordt aangeboden een doorrekening naar de afvalstoffenheffing. Sla je een beurt

over, dan betaal je dus minder. Dit is een beproefde stimulans om beter te scheiden.
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Hierbij zal nog wel worden gekeken naar speciale doelgroepen die bijvoorbeeld van
nature meer restafval aanbieden, zoals gezinnen met jonge kinderen. 

Vaststelling Regionale Energiestrategie 1.0 (RES 1.0)
De lijn die was ingezet bij het concept-RES onder wethouder Beemster is doorgezet
door het huidige college. Dat betekent: geen windmolens in Opmeer, prioriteit bij zon

op dak, langs wegen en op parkeerterreinen en zo nodig zon op land (mits goed
landschappelijk ingepast). Nu dat ook vertaald is in de definitieve RES kon dit onze

instemming krijgen. Zo maken we vaart met de energietransitie en doen we op
bescheiden wijze onze bijdrage. Opmerkelijk was de poging van DSV om met een

motie het college te bewegen in RES 2.0 kernenergie daarvan onderdeel uit te laten
maken. Daar gaan gemeenten immers niet over, maar het rijk.

Bijzondere raadsvergadering 1 juli 2021 - Installatie en beëdiging burgemeester
Van den Hengel

Toch een zeer bijzondere gebeurtenis voor onze fractie om onze nieuwe
burgemeester te installeren. In de vorige nieuwsbrief hebben wij hem ook al

kort geïntroduceerd en zelf is onze burgemeester ook al bezig met een intensieve
campagne om (zo lijkt het) werkelijk met iedereen kennis te maken. Mooi om te zien

dat de burgemeester vanaf dag 1 werk maakt van zijn ambt. De vergadering ter
installatie en beëdiging was gevuld met toespraken en werd voorgezeten door nestor

Nico Bosch. Aan het woord kwamen Arthur van Dijk (commissaris van de Koning),
Bram Beemster (voorzitter vertrouwenscommissie), Jan Nieuwenburg (burgemeester
Hoorn namens de regio), Onno van Veldhuizen (burgemeester Enschede en vriend)
en Robert Tesselaar. Erg leuk om deze vergadering nog eens terug te luisteren en te

horen welke woorden Robert, Bram en anderen tot onze nieuwe burgemeester
hebben gericht! (klik op de link hieronder)

Onder de link gaat de tekst door

Vervolg

Raadsvergadering 8 juli 2021 - Kadernota en (financiële) jaarstukken

Volkshuisvestingverslag 2020
Ieder jaar maakt van de behandeling van de kadernota ook de behandeling van het
volkshuisvestelijk jaarverslag onderdeel uit. Hierin wordt verantwoord hoe het ervoor

staat met het Gemeentelijk Woningbedrijf. Fractie PvdA heeft met een motie

Link naar bijzondere raadsvergadering

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Opmeer/10539ea7-2e79-4aca-b1bd-e6ea18a7b97c
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gewezen op een conclusie van de rekenkamer dat van belang is te bezien op welke
wijze sturing en inzicht kan worden verkregen op de werking van het Gemeentelijk

Woningbedrijf. Het dreigt een beetje een ver van de bed show te worden. Daarnaast
is PvdA bevreesd dat in tijden van financiële tegenspoed al te makkelijk wordt geput
uit reserves van het woningbedrijf. Hoewel wij voorzichtigheid en terughoudendheid

bepleitten om al te rigoureus de bestuurlijke structuur van het woningbedrijf te
veranderen, konden wij instemmen met het voorstel om een verkennend onderzoek

te doen naar mogelijkheden tot verbetering. Dit met het oog op verbeterde
besluitvorming en meer grip.

Kadernota
Leeuwendeel van de discussie ging over het zetten van hondenpoepafvalbakken in
kleine kernen. Die komen er. Dit naar aanleiding van een motie van DSV. Men zegt
wel eens: als het weer over dit soort zaken gaat, gaat het goed met de financiën.

Dat is toch niet helemaal het geval. We hopen nog steeds dat het Rijk over de brug
komt met geld om de problemen met de bekostiging van de jeugdzorg te verhelpen.
Die hebben wij vorig jaar opgevangen met  een forse verhoging van de onroerend
zaakbelasting en uitnamen uit diverse reserves, waaronder het woningbedrijf. In de
media hebben we als coalitie naar voren gebracht dat in de aankomende periode
van herstel prioriteit moet worden verbonden aan het afvlakken van die eerdere

verhoging van de onroerend zaakbelasting en dat het woningbedrijf weer
opgekalefaterd moet worden om toekomstige en investeringen te kunnen blijven

opvangen.

Verder is een voorstel om € 70.000 wederom naar de jeugdzorg te brengen
geamendeerd. Dat geld wordt geparkeerd tot de begrotingsbehandeling. Het had

politiek behoorlijk wat voet in de aarde. Natuurlijk moeten we goed voor onze
jongeren in kwetsbare positie zorgen, maar dit voorstel in de kadernota bevatte geen
concrete knelpunten waar dit bedrag aan zou worden besteed. Daarmee druist het in
tegen de afspraak naar aanleiding van een door ons geïnitieerde motie van vorig jaar

om de sturing op het sociaal domein en met name jeugdzorg te versterken.
Onderdeel daarvan was de afspraak om binnen de begroting te blijven.

Wel hebben wij ons aan de hand van een motie positief uitgesproken over het
initiatief van stichting Volksvermaak Wadway en Republiek Wadway om een nieuwe

foyer te bouwen aan de Theaterkerk Wadway. Het college is opgeroepen dit met
positieve blik tegemoet te treden (zie voor de motie hieronder).

Toekomstvisie
Tenslotte is de Toekomstvisie Opmeer 2030 vastgesteld. Dit document is vastgesteld

na intensief contact en inbreng van onze inwoners. Een huzarenstukje participatie
wat ons betreft. Richting het verkiezingsprogramma zullen we natuurlijk goed kijken
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welke elementen we op christendemocratische wijze naar onze hand kunnen zetten
in de aankomende jaren om perspectief te bieden. Opmeer staat er goed voor, maar

we moeten wel werk maken van de uitdagingen die op ons af komen. De
toekomstvisie biedt daarvoor goede basis. Lees het!

Voor vragen of opmerkingen: cdaopmeer@quicknet.nl
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Motie Theaterkerk
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Vanuit het college

Robert Tesselaar, wethouder

Bijtanken en familie
Het zomerreces is aangebroken en
daarmee vallen er ook de nodige
gaten in de bestuurlijke agenda. Een
mooi moment dus om weer even bij
te tanken, te onthaasten en leuke
activiteiten met familie te
ondernemen. 

En dat is fijn, zeker na een periode
waarin veel tijd en energie is gaan
zitten in het aanbieden van een
aantal belangrijke, ook wel politiek-
bestuurlijk gevoelige voorstellen aan
de gemeenteraad. Het gaat dan om
raadsvoorstellen als: de overdracht
wegen waterschap, de Regionale
Energiestrategie (RES 1.0), het
Recycleplan Afvalstoffen, Kadernota
2022 en de Toekomstvisie Opmeer
2030. Kortom, allemaal
raadsvoorstellen die zorgvuldig
moesten worden voorbereid om de
gemeenteraad hierin een
weloverwogen beslissing te kunnen
laten nemen.

Waarnemend burgemeester Wim
Groenweg
In dit proces was het fijn om met
Wim Groeneweg, als waarnemend
burgemeester, te kunnen
samenwerken. Hoewel hij maar voor
korte overbruggingsperiode was
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aangesteld, merkten we aan alles
dat met hem wel een brok aan
bestuurlijke ervaring in huis was
gehaald. Een inwerkperiode was
voor hem nu niet bepaald nodig; hij
wist wat hem te doen stond en ging
bij wijze van spreken “gewoon aan
de slag”. Dit heeft ons als college
zeker geholpen om, na het trieste
overlijden van Gert Jan Nijpels, de
draad weer op te pakken.

Installatie burgemeester Van den
Hengel
Donderdag 1 juli 2021 stond
vervolgens in het teken van de
beëdiging en installatie van Gerard
van den Hengel als nieuwe
burgemeester van Opmeer. Tijdens
deze bijzondere raadsvergadering
mocht ik hem, namens het college
en de ambtelijke organisatie, welkom
heten in Opmeer. 

In mijn toespraak heb ik gerefereerd
aan de hiervoor genoemde
“Toekomstvisie Opmeer 2030”,
waarin inwoners een droombeeld
hebben geschetst van onze
gemeente Opmeer en vooral wat de
koers zou moeten zijn om dit
droombeeld te realiseren richting het
jaartal 2030. Eén van de
richtinggevende uitspraken in deze
Toekomstvisie is dat iedereen zich
thuis zou moeten voelen hier in
Opmeer. Dat is ook hetgeen ik
Gerard en zijn familie heb
toegewenst.
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Hoe mooi is het om dan te zien dat
zijn werkagenda binnen een mum
van tijd is gevuld met uitnodigingen
vanuit de gemeenschap om kennis
met elkaar te maken. Al een aantal
dorpsraden, verenigingen en
inwoners zijn in dit verband met hem
in gesprek gegaan en hebben hem
ook de mooie en bijzondere plekken
van de gemeente Opmeer laten
zien. 

Wat onze nieuwe burgemeester
opvalt is dat de inwoners met veel
trots praten over hun gemeente en
dat ze het fijn vinden om hier te
wonen.

Doorkijk verkiezingen
Dit positieve geluid zou ik de
komende periode willen meenemen
richting de gemeenteraads-
verkiezingen die in maart 2022
gepland staan. Aan ons als CDA de
taak om dit alles te vertalen in mooie
plannen en ideeën om Opmeer
inderdaad dé gemeente te laten
blijven waarin iedereen zich zo goed
thuis voelt.  

 

                     Kalender



26-07-2021 21:27CDA Opmeer: Nieuwsbrief juli 2021

Pagina 13 van 13https://mailchi.mp/d646783b55a6/cda-opmeer-nieuwsbrief-maart-4248474

Facebook Website

Doneer of word lid

https://www.facebook.com/CDAgemeenteOpmeer/?ref=page_internal
https://www.facebook.com/CDAgemeenteOpmeer/?ref=page_internal
http://www.cda.nl/opmeer
http://www.cda.nl/opmeer
http://www.cda.nl/opmeer

